

頂天立地做人

踏踏实实做事



DING TIAN

淄博頂天塑膠有限公司

ZIBO DINGTIAN PLASTICS CO., LTD.



厂址: 山东淄川经济开发区鑫威路6号
电话: 0533-5412001
手机: 13953395221
传真: 0533-5412001
邮箱: dingtian@dingtianplastics.com
开户行: 建设银行淄川支行
账号: 37001636241050156586
税号: 913703027628979851
网址: www.dingtianpvc.com

ADD: #6 XINWEI ROAD, ECONOMIC
DEVELOPMENT ZONE OF ZICHUAN,
ZIBO, SHANDONG, CHINA
TEL: 0533-5412001 FAX: 0533-5412001
CELL: +86-13953395221
E-mail: dingtian@dingtianplastics.com
http: www.dingtianpvc.com

中国·山东
CHINA SHANDONG

激汪 W



淄博頂天塑膠有限公司
ZIBO DINGTIAN PLASTICS CO., LTD.



淄博頂天塑膠有限公司
ZIBO DINGTIAN PLASTICS CO., LTD.



誠信天下 和合共贏

Grand and magnificent integrity of the world



公司简介 COMPANY

淄博頂天塑膠有限公司坐落於山東省淄博市淄川經濟開發區，公司成立於2004年6月，佔地面积30,000平方米。公司致力於生產和研發PVC发泡板材，年產量50000吨，可生產PVC自由发泡板、PVC結皮发泡板、PVC共挤发泡板等PVC发泡板材。廣泛應用於廣告、家具、建築、裝飾等行業。公司已通過ISO9001國際質量體系認證，是一家集科、工、貿一體的大型PVC发泡板生產商。

公司以“頂天立地做人，踏踏實實做事”為宗旨，秉持“供一流產品、創一流服務、樹一流形象”的經營目標，竭誠與社會各界同仁廣泛合作、互惠互利、共同發展。

Zibo Dingtian Plastics Co., Ltd. is located in Zibo City, Shandong Province of China. Established in June, 2004. The factory covers an area of 30,000 square meters. Zibo Dingtian Plastics Co., Ltd. annual output 50,000 tons, specialized in PVC free foam board, PVC celuka foam board and PVC co-extruded foam board, applied to advertisement, furniture, construction, decoration field. We have achieved the ISO9001:2015 quality management system certification. the company is one of the largest pvc foam board manufacturer of China.

"Be steadfast in work and be diligent in life" "supplying the first-class products and services, and erecting up the first-class business image". We sincerely hope to set up business cooperation with you for the same benefit.



淄博顶天塑胶有限公司
ZIBO DINGTIAN PLASTICS CO., LTD.



淄博顶天塑胶有限公司
ZIBO DINGTIAN PLASTICS CO., LTD.

PVC发泡板物理性能指标

PVC foam board physical properties

检测项目 Testing Item	单位 Unit	检测结果 Testing Result
表观密度 Density	g/cm ³	0.5-0.8
拉伸强度 Tensile Strength	MPa	12-20
弯曲强度 Bending Intensity	MPa	12-18
弯曲弹性模量 Bending Elasticity Modulus	MPa	800-900
冲击强度 Impacting Intensity	KJ/m ²	8-15
断裂伸长率 Breakage Elongation	%	15-20
邵氏硬度 Shore Hardness D.	D型	45-50
吸水性 Water Absorption	%	≤1.5
维卡软化点 Vicar Softening Point	°C	73-76
阻燃性 Fire Resistance		离火自熄小于5秒 Self-Extinguishing Less than 5 seconds





淄博顶天塑胶有限公司
ZIBO DINGTIAN PLASTICS CO., LTD.



淄博顶天塑胶有限公司
ZIBO DINGTIAN PLASTICS CO., LTD.

应用领域

Used territory

- 广告业：丝网印刷、广告雕刻、展板、灯箱等；
- 建筑装饰：室内外装饰板、建筑模板、房间隔断；
- 家具加工：室内及办公室家具、厨房家具及卫生间设施；
- 车船制造：车、船、飞机室内装潢；
- 工业制造：防腐、环保工程、热成型件、冷库工程。
- Advertisement, printing in silk screen, sculp, setting-cut board, lamp box, etc;
- Building upholder, decorating indoor and outdoor Construction Formwork, separate the house;
- Furniture process, stationery of indoor and office, kitchen and toilet;
- Manufacture of car and ship, upholder in car, ship and plane;
- Industry manufacture, project of antiseptic and environmental protection, refrigerator, moulding-hot part.

加工性能

Processing characteristics

- 可进行二次热成型及切割加工。
- 本产品表面光滑，可用于专业印刷及写真。
- 使用一般木材工具可进行刨、钻、粘等加工。
- 可根据一般焊接程序焊接，亦可与其它PVC材料粘结。
- Second thermoforming and cutting are available.
- This product has smooth surface and can be used for professional printing and photo.
- General wood tools can be used for this product's processing of planing, drilling, nailing and sticking, etc.
- It can be welded according to general welding sequence, or welded with other PVC materials.

产品特点

Features

- 材质具有隔音、隔热、保温、耐腐蚀等性能。
- 良好的阻燃性能，离火自熄、防止火灾。
- 各系列产品具有防潮、防腐、不吸水的性能，防震效果好。
- 产品经耐候配方制成后，不易老化，色泽可长久不变。
- 本产品质地轻、结实、施工方便。
- The material is of sound insulation, heat insulation, noise absorption, heat preservation and corrosion prevention, etc.
- Good ignition retardance, self-extinguishing against fire to prevent fire accident.
- The series products are moisture resistant and mould proof, don't absorb water and have good shock-proof performance.
- Processed by weather-resistance formula, this product is not easy to age and can keep its color for long.
- Small weight of this product facilitates storage and construction.

产品规格

Specification

产品规格 Specification	1220X2440(mm) 915X1830(mm)
	1580X3050(mm) 2050X3050(mm) (可根据客户要求定做) Can be produced as clients' desire
产品颜色 Colour	白色、红色、黄色、蓝色、绿色、黑色等 (可根据客户要求定做) white, red, yellow, blue, green, black, etc. Can be produced as clients' desire
产品厚度 Thickness	1-50mm

PVC发泡板应用领域

PVC FOAM BOARD APPLICATION FIELDS



广告
ADVERTISEMENT



雕刻
ENGRAVING



家具
FURNITURE



家居装饰
HOME DECORATION



客车内饰板
BUS LINING BOARD



飞机内饰板
PLANE LINING BOARD



建筑模板
CONSTRUCTION FORMWORK



室内外装饰
INDOOR AND OUTDOOR DECORATION



浴室柜
BATHROOM CABINET

